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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2020. szeptember 30-

án 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 

Jelen vannak: Farkas Krisztina polgármester, Juhász Sándor, Kochnyák 

Sándor, Nádasi István, Szivek György képviselők, Radovics Istvánné 

alpolgármester, Szántó Erika jegyző 

Meghívottak: Tordáné Petrik Etelka a Kincses József Általános Iskola 

intézményvezetője, Nagyváriné Radovics Angelika a Kesztölci Kiserdei Óvoda 

intézményvezetője, Siska Gábor Kesztölci Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke, 

Feketéné Vitek Dalma szociális előadó, Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási 

főelőadó. 

Farkas Krisztina polgármester: Tisztelettel köszöntöm a megjelent 

képviselőket és meghívott vendégeinket, intézményvezetőinket Tordáné Petrik 

Etelkát és Nagyváriné Radovics Angelikát, valamint Siska Gábort az ÖTE 

elnökét és Feketéné Vitek Dalmát szociális előadót. Megállapítom, hogy a 

megválasztott 7 fő képviselőből 6 fő jelen van, az ülés határozatképes. Jelezni 

szeretném, hogy dr. Nyírő András szeptember 28-án írásban lemondott 

képviselői megbízatásáról. A Választási Bizottság szeptember 29-én ülésesett, 

meghozta határozatát, amely három nap múlva lesz hatályos. A képviselő-

testület október 5-én hétfőn 17 órakor a soron következő képviselőt felesketi, 

ha addig nem érkezik fellebbezés a határozattal szemben. 

Napirendi pontok: 

1. Beszámoló a Kiserdei Óvoda 2019/2020-as tanévéről 

2. Tájékoztató a Kincses József Általános Iskola 2019/2020-as tanévéről 

3. A Falu szociális helyzete 

4. Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2019. évi munkájáról 

5. Tájékoztató a falugondnok és mezőőr 2019. évi munkájáról 

6. 2020. évi költségvetés II. módosítása 

7. Gazdasági Program 2020-2024 

8. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

9. Egyebek 

10. Zárt ülés – szociális kérelmek 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2020. (IX.30.) 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az ülés napirendjét elfogadta. 
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Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: Azonnal 

1. Napirendi pont 

Beszámoló a Kiserdei Óvoda 2019/2020-as tanévéről 

Farkas Krisztina polgármester: Köszöntöm Nagyváriné Radovics Angelikát a 

Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetőjét, aki nagyon részletes beszámolót 

írt a képviselőtestületnek. Kívánod e kiegészíteni? 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Tavaly elmaradt egy fakivágás, nagyon korhadt a gyökere. Ősszel 

mindenképpen meg kéne nézetni, még mielőtt nagyobb kárt okozna. Meg az 

udvaron sincs még megcsinálva az a gödör.  

Farkas Krisztina polgármester: Megkaptuk rá a pályázati pénzt. A kiviteli 

tervek elkészítése van folyamatban. Bízunk benne, hogy hamar elkészül és 

még a tél beállta előtt meg tudjuk csinálni. 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Szerintem azt a hátsó utat már mondtam. 

Farkas Krisztina polgármester: Igen. Fogunk még ősszel murvázni. Épp 

tegnap fogadta el a pénzügyi bizottság a költségvetés módosítását, amiben 

átcsoportosítottunk pénzt utak kátyúzására, útjavításra. Az is sorra fog 

kerülni. 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Sokan járnak ott hátul, mert kicsi a hely a parkolásra a posta előtt. 

Kochnyák Sándor képviselő: A tegnapi bizottsági ülésen megtárgyaltuk az 

óvoda beszámolóját és elfogadásra javasoljuk. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Nagyon tetszett, hogy a Covid időszak 

alatt is olyan intenzíven foglalkoztatok a gyerekekkel. Külön dicséretet 

érdemeltek azért is, mert a szlovák szöveget kiküldtétek magyarul is. Külön 

érdekelne, hogy a BTM-es gyerekekkel ki tud foglalkozni közületek? 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

BTM-es gyerekekkel gyógypedagógus, fejlesztő pedagógus foglalkozhat, ha a 

szakértői véleményben ez szerepel. Ez esetben a logopédus foglalkozik velük. 

Mi akkor foglalkozhatunk velük, ha a szakértői véleményben ez szerepel. 

Amelyik óvó néni csoportjába jár a gyerek, két-három hónapra előre fejlesztési 

tervet ír és ez alapján, akár kiscsoportosan, akár egyénileg foglalkozik a 
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gyermekkel. Ha szakvélemény úgy kívánja, akkor csak a fejlesztő pedagógus 

foglalkozhat velük. Volt akit Dorogra kellett behordani szenzomotoros 

fejlesztésre, ha a szülő meg tudta oldani. Októbertől hétfői napokon már ki fog 

járni egy pedagógus a szakszolgálattól és itt fogja végezni ezeket a 

szenzomotoros fejlesztéseket. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Ez jó. Sok a logopédiára járó 23 gyerek. 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Még több is lehetne, de 11 órába Hajninak csak ennyi fér be. Hozzáteszem, 

hogy volt SNI-s gyerek is, akit Ő fejlesztett. Ő foglalkozott a BTM-es 

gyerekekkel és a sima logopédiára járókkal is. 

Radovics Istvánné alpolgármester: És mit jelent az öt védelembe vett gyerek? 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Akik szociális hátrányban vannak. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Súlyos vagy kevésbé súlyos? Éhezik? 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Nem. A felnőttek között volt inkább konfliktus és ezért lett védelembe véve. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Arra gondoltam, hogy nincs mit enni a 

családnak és ezért. 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Nem. Ilyenről mi nem tudunk. Felnőttek közötti konfliktushelyzet, volt ahol 

rendőrségi ügy lett stb. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Köszönöm szépen és gratulálok. Most már 

csak az kellene, hogy találj óvónőt. 

Kochnyák Sándor képviselő: Tegnap beszéltünk arról is, hogy a hőmérők 

beszerzése folyamatos. 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Kettőt kaptunk és még kettőt veszünk, mert a négy csoportban külön fogjuk 

őket hőmérőzni. 

Farkas Krisztina polgármester: Akkor kettőt adtak? 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Igen, ma érkezett meg. 
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Farkas Krisztina polgármester: Én megint nem kaptam semmi tájékoztatást, 

ami a fenntartónak szólna. 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Most ugyanúgy volt, mint a tisztítószereknél. Délelőtt telefonáltak, hogy 

hoznak ma kettőt. 

Farkas Krisztina polgármester: Akkor még kettő beszerzéséről kell 

gondoskodnotok. Megoldjátok? 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Persze. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 57/2020. (IX.30.) 

határozata a Kesztölci Kiserdei Óvoda 2019/2020-as tanév 

beszámolójának elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadta a Kesztölci Kiserdei Óvoda 

2019/2020-as tanév beszámolóját. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

2. Napirendi pont 

Tájékoztató a Kincses József Általános Iskola 2019/2020-as tanévéről 

Farkas Krisztina polgármester: Felkérném Tordáné Petrik Etelka 

intézményvezetőt, hogy számoljon be a munkájukról, mert oly keveset tudunk 

róluk, mióta nem a mi fenntartásunk alatt vannak. 

Tordáné Petrik Etelka Kincses József Általános Iskola intézményvezetője: A 

megküldött beszámolót, kiegészíteném, hogy minden évben nehézséggel indul 

a tanév. Nyár végén bejelentette egyik kolléganőnk, hogy külföldre távozik és 

angolos kollégát kellett keresnünk. Szerencsénkre sikerült találnunk egy 

angol-magyar-történelem szakos kolléganőt. Nagyon szereti a gyerekeket és 

néhány szülőtől már olyan visszajelzést kaptam, hogy ők is nagyon szeretik és 

jó pedagógus. A nyár folyamán felmérték az ablakokat ebben a Magyar Falu 

Programban, amit köszönök, hogy támogattatok. Sajnos azonban csak a 

lánymosdó felújítására kaptunk pénzt. Ez mostanra el is készült. Örültünk, 

hogy végre elindult a tanév, mert nyilván a szülőknek is nagy segítség, hogy 

nem kell otthon lenniük a gyerekekkel. A gyerekek is közösségben érzik jól 

magukat. Vannak szabályok, amiket be kell tartani, de mostanra már egész 
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jól belejöttek. Közösségi terekben maszkot kell hordani, osztálytermekben még 

nem. Folyamatosan fertőtlenítenek a takarító nénik. Próbáljuk óvni a 

gyerekeket is.  

Kochnyák Sándor képviselő: Az online oktatást hogy tudtátok megoldani? 

Tordáné Petrik Etelka Kincses József Általános Iskola intézményvezetője: 

Szerencsénk volt, hogy az informatika tanár Gaál Peti már negyedik osztálytól 

alkalmazta ezt a Classroom-os rendszert a gyerekeknek, nekik nem volt 

ismeretlen. Hétfőn gyorsan tartottunk egy értekezletet, ott minden tanárt is 

bevett a csoportba és onnantól kezdve lehetett akár online órát is tartani. A 

kicsiknek pedig a Kréta rendszer volt kötelező. Az első néhány hét nehézkesen 

ment, de a végére nagyon ügyesen belejöttek a gyerekek. Ez is egy kihívás volt 

gyereknek, szülőnek, pedagógusnak egyaránt.  

Kochnyák Sándor képviselő: A szociális bizottság a beszámolót megtárgyalta 

és elfogadásra javasolja. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Külön gratulálok a magyar és matek 

átlaghoz. Ez hogy sikerült? 

Tordáné Petrik Etelka Kincses József Általános Iskola intézményvezetője: Az 

online oktatás során biztos jobban sikerültek a jegyek, akiknek a szülők 

segítettek. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Külön köszönöm, hogy a Kesztölc 

története könyvet tankönyvként használjátok. A rendezvényeken való 

szerepléseket is köszönöm. 

Tordáné Petrik Etelka Kincses József Általános Iskola intézményvezetője: Mi 

is köszönjük szépen a segítséget és ha szóltok, szívesen segítünk mi is. 

Farkas Krisztina polgármester: Most úgy tűnik, hogy a községi rendezvények 

elmaradnak. Senki nem vállalja a felelősséget, hogy ott történjen bármiféle 

fertőzés. A gyerekeket próbáljátok meg Ti is minél távolabb tartani egymástól.  

Tordáné Petrik Etelka Kincses József Általános Iskola intézményvezetője: 

Próbáljuk csoportosan elkülöníteni őket. Az udvart is felosztottuk, hogy ne 

keveredjenek. Az étkezés is csak osztályonként történik.  

Farkas Krisztina polgármester: Ott most biztosítottunk egy segéderőt az ebéd 

kiosztáshoz, mert ez nem egy emberes feladat így. A gyerekek nem nyúlhatnak 

semmihez, mindent eléjük kell rakni, el kell előlük venni, külön csomagolva 

kell kapniuk az evőeszközöket. Ez egy ember számára, hogy folyamatosan 

biztosítsa az étkezést a gyerekeknek, lehetetlen volt. Ezért étkezési időben 
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felvettünk egy hölgyet, aki besegít Erikának. Nem tudjuk meddig, de reméljük 

marad ez a tanév, ahogy elindult. 

Kochnyák Sándor képviselő: Bocsánat, hadd térjek vissza az óvodához. 

Megyei Szlovák Közgyűlés volt és ott a vértesszőlősi szakmai napot eltörölték. 

Nagyváriné Radovics Angelika Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetője: 

Tavasszal lett volna, aztán úgy volt, hogy majd ősszel. Akkor majd valamikor. 

Minden értekezletet töröltek és online kiküldték az anyagot. 

Tordáné Petrik Etelka Kincses József Általános Iskola intézményvezetője: 

Nekünk is minden értekezlet online van. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 58/2020. (IX.30.) 

határozata a Kincses József Általános Iskola 2019/2020-as tanév 

beszámolójának elfogadásáról.  

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadta a Kincses József Általános Iskola 

2019/2020-as tanév beszámolóját. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

3. Napirendi pont 

A Falu szociális helyzete 

Farkas Krisztina polgármester: A falu szociális helyzetéről szóló beszámolót 

Feketéné Vitek Dalma készítette el, a képviselőknek kiküldésre kerül. Szociális 

bizottság meg is tárgyalta. 

Kochnyák Sándor képviselő: A szociális bizottság a beszámolót megtárgyalta 

és elfogadásra javasolja. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 59/2020. (IX.30.) 

határozata a falu szociális helyzetéről szóló beszámoló elfogadásáról   

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadta a falu szociális helyzetéről szóló 

beszámolót. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 
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4. Napirendi pont 

Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2019. évi munkájáról 

Farkas Krisztina polgármester: Megkérem Siska Gábort az Egyesület elnökét, 

hogy tájékoztasson az esetleges kiegészítésekről. 

Siska Gábor Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke: Igyekeztem úgy összeállítani 

a szakmai beszámolómat, hogy mindenre kiterjedjen. Covid miatt a munkánk 

sokszorosára nőtt, támogatásunk viszont csökkent. 2019-ben, mint korábban 

is, igyekeztünk részt venni a falu életében. Rendezvényeken, 

hulladékgyűjtésen, családi napon, óvodai és iskolai tűzoltógyakorlatokon. 

Ezek 2020-ban a járvány miatt elmaradtak és ez az utánpótlás terén 

nehézséget okoz az egyesület számára. Többletterhet ró a bajtársaimra is. 

Farkas Krisztina polgármester: Bajtársiasságból azt gondolom, a tűzoltók 

élen járnak. Vészhelyzetben mutatkozik meg, hogy ki az akire lehet számítani. 

A tűzoltók szépen kivették a részüket, és köszönet nekik érte, hogy a 

közterületek, korlátok fertőtlenítését, a játszótér fertőtlenítését bevállalták. 

Köszönjük szépen az eddig végzett munkájukat. Továbbiakban is számítunk 

rájuk. Az Önkormányzat igyekszik a lehetőségekhez mérten támogatni. 

Pénzügyi gondjaitok annyira nincsenek, mert a beszámolóban az szerepel, 

hogy elég szép pénzkészlettel zártátok a tavalyi évet. Idén Nektek sem volt 

lehetőségetek arra, hogy közösségi programokat tartsatok, ezért is döntött úgy 

a testület, hogy minden ilyen támogatást lecsökkent. Nyilván vannak kötelező 

költségek, gépjárművek, épület, eszközök, berendezések, de úgy gondolom az 

Egyesület is átvészeli ezt az időszakot. 

Siska Gábor Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke: Januárban kell minden 

eszközt felülvizsgáltatni, minősíttetni. Ez lesz majd nagyobb kiadást. 

Szivek György képviselő: Ezt évente kell? És nincs rá valami pályázati 

lehetőség? 

Siska Gábor Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke: Évente. Ami van pályázat, 

arra mindig pályázunk, de ez nem terjed ki mindenre sajnos. Van amire nem 

lehet. Jövő évre elgondolkodtunk azon, hogy elég sok két gépjárművet 

fenntartani és csak egy autó lesz. Durván 150.000 Ft autónként. 

Szivek György képviselő: Miért ilyen sok? 

Siska Gábor Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke: Nekünk minden évben kell 

az autókat műszaki vizsgáztatni, papírmunka, kérvények. A gépjárművön lévő 

eszközöket is évente kell felülvizsgálni. 
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Nádasi István képviselő: A fertőtlenítésre lesz kapacitásotok? 

Siska Gábor Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke: Tavasszal nehézkesen 

indult. Nem akarta mindenki bevállalni. A járványhelyzet közepére, végére már 

kialakult egy rendszer, hogy ki melyik körzetet tudja csinálni, ki tud 

vegyszeresen vagy vegyszermentesen fertőtleníteni. Óvodában, 

Egészségházban ózongenerátoros fertőtlenítést végeztek, illetve ha szükség 

volt rá és a mentőszolgálat ezen a körzeten dolgozott, akkor az ő autójukat is 

fertőtlenítettük. A hétvégi település lezárásokra is kellettek plusz emberek.  

Juhász Sándor képviselő: Szerintem támogatni kellene a tűzoltókat anyagilag 

is. Megdolgoznak ők azért a pénzért. Össze tudnánk szedni annyit a 

költségvetésből, hogy legalább a működésüket biztosítsuk. 

Farkas Krisztina polgármester: A működésük biztosítva van. Közel kétmillió 

forint volt az év végi záró pénzkészlet. Nem hiszem, hogy idén annyi költségük 

lett volna, szerintem jövőre beszéljünk majd róla. A környező településekhez 

képest Kesztölc rettentő bőkezűen bánik a tűzoltóival. Néhány százezres 

támogatásokon kívül a környező települések nem adnak többet.  

Juhász Sándor képviselő: Nincs is olyan minőségű Egyesületük. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Ne vegyük át a rossz példát! Ne kövessük 

őket! 

Farkas Krisztina polgármester: Tudjátok, hogy saját bevételből kell 

finanszírozni az egyesületeket, erre állami támogatás nincs. Azt is tudjátok, 

hogy mennyit vettek el a településtől, ezért próbáltunk spórolni az 

egyesületeken. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Legyünk büszkék arra, hogy nekünk ilyen  

önkéntes tűzoltó egyesületünk van, akik a Covid alatt is talpon voltak. Fiatal 

gyerekek csinálták végig azt a szabadidejükben, amit felnőttek sem csináltak 

volna. Támogassuk őket, ahol lehet. Ne felejtsük el, hogy ők azok, akik minden 

rendezvényen ott vannak, segítenek. Sok esetben nagyobb a haszon a 

fellépésükből, mint adott esetben a polgárőröknek. Büszke vagyok, hogy 125 

éve működik az egyesület. Idén márciusban lett volna az évforduló, ha nem 

lett volna járvány. Támogatom Sanyit, mert bizonyára nem csak elvettek, 

hanem adtak is vissza és lesz miből támogatni, hozzáadni a működésükhöz, 

ha szükség lesz rá. 

Juhász Sándor képviselő: Ne az legyen, hogy egy autót el kelljen adniuk, hogy 

működni tudjanak. 

Kochnyák Sándor képviselő: Én is maximális támogatom, hogy segítsük őket. 
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Radovics Istvánné alpolgármester: Gábornak külön köszönet, hogy 

összefogja és csinálja. 

Farkas Krisztina polgármester: Nem azt mondtuk, hogy elveszünk minden 

pénzt, az egymillió forint egy részét megkapják idén is. 

Radovics Istvánné alpolgármester: De ha szükség van a felülvizsgálathoz meg 

az egyebekhez többre, akkor támogassuk. 

Farkas Krisztina polgármester: Akkor viszont én azt kérem, hogy az elnök úr 

jelezze, ha anyagi nehézségeik vannak. A testület hozhat ilyen határozatot, de 

a pénzügyi bizottság vizsgálja meg, hogy miből. Ha Gábornak segítségre volt 

szüksége, eddig is bátran fordulhatott bármelyik polgármesterhez. Továbbra 

is napi kapcsolatban vagyunk, ha anyagi problémátok van, akkor jelezzétek 

Gábor. Senki nem vitatja el az eredményeiteket. Szóval, ha anyagi 

problémáitok vannak, kérem jelezzétek. 

Siska Gábor Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke: Rendben. Köszönöm. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 60/2020. (IX.30.) 

határozata a Kesztölci Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2019. évi munkájáról 

szóló beszámoló elfogadásáról   

Kesztölc Község Képviselő-testülete Kesztölci Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

2019. évi munkájáról szóló beszámolót elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

5. Napirendi pont 

Tájékoztató a falugondnok és mezőőr 2019. évi munkájáról 

Farkas Krisztina polgármester: Gábor falugondnoki és mezőőri munkájáról 

szóló terjedelmes beszámolóját kiküldtük. Kérdés, hozzáfűznivaló? Nem lett 

könnyebb ezen a téren sem a helyzetünk. 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Közmunkásra lenne szükségünk. Volt, 

hogy 25 fővel dolgoztunk, aztán folyamatosan csökkent, idén már egy főre 

csökkent a létszám. Olyan, mint közmunkaprogram itt már nem létezik. 

Munka van, de a jelenlegi állománnyal ennek megfelelni nem lehet. Egy 

település életében ciklikusan ugyanazok a problémák vannak. Vannak, amik 

megoldásra kerültek, sok volt az önkéntes munka. 
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Szivek György képviselő: Mit próbáltatok meg tenni a létszámhiány 

csökkentésére? Történt új emberek bevonása? Meg lett hirdetve vagy bármi 

ilyesmi, hogy kerestek embert közmunkaprogram keretében vagy közmunkán 

kívül? Mit látsz problémamegoldásnak? Milyen irányba kéne haladni? 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Ez nem az én asztalom, a 

közmunkaprogramba bevonható emberek ügyét nem én intézem. Inkább csak 

javaslatokat adok, ha van erre módom. Erre egy lista van, amit kiküldenek. 

Farkas Krisztina polgármester: Már nem küldenek listát. 

Kochnyák Sándor képviselő: Meg kell kérni? 

Farkas Krisztina polgármester: Nem.  

Juhász Sándor képviselő: Ha felhívjuk a munkanélküli hivatalt, nem 

pályázhatunk rá? 

Farkas Krisztina polgármester: Nem. Jövő februárban lehet újra pályázni. 

Meg kell adni, hogy hány főt szeretnénk. Már nem adhatják ki az álláskeresők 

adatait, de nem is jönnek el. 81.500 Ft bruttó a közmunkások bére. Nincs 

olyan, aki eljönne az utcára takarítani vagy bármit ennyi pénzért. 

Szivek György képviselő: És hogy tudnánk ezt kiegészíteni? 

Farkas Krisztina polgármester: Úgy tudnánk, hogy az önkormányzat saját 

pénzből valakinek fizet, hogy ellássa ezeket a feladatokat. 

Szivek György képviselő: És nincs erre pályázati lehetőség? 

Farkas Krisztina polgármester: Nincs, csak vállalkozásoknak van. 

Juhász Sándor képviselő: Aki most elment nyugdíjba, annak a bérére nincs 

meg a keret? 

Farkas Krisztina polgármester: De, megvan a keret, csak nincs aki eljöjjön 

dolgozni. 

Juhász Sándor képviselő: Adtunk fel hirdetéseket? 

Farkas Krisztina polgármester: Erre nem tudsz feladni hirdetést. Aki 

regisztrálva van a Munkaügyi Központban, az nem vállalja. Nem vállalják a 

közmunkát. 

Szivek György képviselő: És nem tudjuk kiegészíteni valahogy? 
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Farkas Krisztina polgármester: Nem lehet megbízási díjat adni. Éppen ezt 

ellenőrizték a Kormányhivataltól vagy magasabb szintről és az adott 

önkormányzatot kivágták a közmunkaprogramból. Semmiféle támogatást nem 

kap már a közfoglalkoztatottjaira.  

Szivek György képviselő: Magyarán, aki közfoglalkoztatott az nem kaphat 

más jövedelmet? 

Farkas Krisztina polgármester: Nem. Az önkormányzattól bérjellegű juttatást 

nem kaphat. Ha vállalkozónál talál még munkát, akkor alkalmi munkavállalói 

könyvvel vállalhat munkát, de megbízási díjat vagy bármilyen bérjellegű 

juttatást nem lehet adni nekik. 

Szivek György képviselő: Ha az önkormányzat szeretné a munkaerejét 

bővíteni, arra bértámogatást nem kaphat? 

Farkas Krisztina polgármester: Nem. Csak a saját bevételekből tudsz fizetni 

valakinek. 

Kochnyák Sándor képviselő: Állítólag a kormány megígérte, hogy jövőre a 

közmunkaprogramban dolgozóknak felemeli a bérét. Talán az gyógyír lehet. 

Farkas Krisztina polgármester: Nettó 51.000 Ft-ért senki nem fog eljönni 

dolgozni. 

Szivek György képviselő: Azon gondolkodok, hogy valami hatékonyabb 

embert kellene felvenni és megfizetni és lehet, hogy akkor többet is tudna 

termelni. 

Kochnyák Sándor képviselő: Azt nem értem, hogy a 22.500 Ft helyett az az 

51.000 Ft is több. 

Farkas Krisztina polgármester: Akinek letiltása van, az jóformán csak 22.500 

Ft-ot visz haza. A segélyből nem lehet levonni a tartozásait, a béréből igen, 

ezért inkább elmegy feketén dolgozni. 

Juhász Sándor képviselő: Nem segélyt kéne adni, hanem, jöjjön el dolgozni. 

Farkas Krisztina polgármester: A foglalkozást helyettesítőt nem mi fizetjük. 

Juhász Sándor képviselő: Tegnap a bizottsági ülésen megnéztük, hogy több 

mint ötven állandó lakhatási segélyt biztosítunk és száz fölött van az ideiglenes 

lakhatási segély is. Ezek közül, ha két ember eljön, már többet fog keresni, és 

nem igaz, hogy nincs ezek között az ember között olyan, aki vállalná ezt. 
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Farkas Krisztina polgármester: Ezen már elég sok kört futott István is, meg 

mi is már Dalmával, de lehetetlen küldetés. 

Szivek György képviselő: Hogy lehetne őket motiválni? 

Farkas Krisztina polgármester: Nem tudom. 

Kochnyák Sándor képviselő: A motiválás az lenne, ha lenne 150.000 Ft-os 

nettó közmunka fizetés. 

Szivek György képviselő: Nem lehet ezeket a juttatásokat valamihez kötni? 

Farkas Krisztina polgármester: Segélyért nem lehet munkát kérni. A segély 

szociális alapon jár, azért ellentételezés nem várható. Azt gondolom, még 

mindig jobban járnánk egy olyan emberrel, aki hajlandó dolgozni és akivel meg 

van beszélve, mit csinál és megbízási díjat fizetünk neki. Ha tudunk rá keretet, 

akkor biztos találunk embert. Van egy csomó vállalkozás is, ami erre épül.  

Szivek György képviselő: Ez mit jelent? 

Farkas Krisztina polgármester: Vannak vállalkozások, akik fűkaszálást, 

ároktisztítást vállalnak. 

Szivek György képviselő: Szerintem ez sokkal többe kerül. 

Farkas Krisztina polgármester: Igen tudom, de nekik megvan minden ehhez 

szükséges munkavédelmi eszközük, akár gallyazás, árokásás, favágás. A 

közfoglalkoztatottaknak is kötelező részt venniük munkavédelmi oktatásokon. 

Kochnyák Sándor képviselő: Jó pár ember be volt iskolázva kisgépkezelői 

tanfolyamokra, nem? 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Persze. Az elmúlt években is hárman 

voltunk beiskolázva. Ez működött is, mert három fővel meg lehetett oldani 

dolgokat. Tavaly elment Laci, idén meg Panni is. Panni volt az egyetlen, akit ki 

tudtam küldeni buszmegállókat takarítani, söprögetni, gazolni. Mostanra már 

csak egy ember maradt. Tudom, hogy a falu ezt nem tolerálja, és ezért van az 

állandóan, hogy hol vannak a közmunkások, miért nincsenek közmunkások. 

Temetőelmaradás stb. Meg kéne érteni, hogy nincsenek közmunkások. A 

traktor probléma sem oldódott meg teljesen. 

Szivek György képviselő: Miért nem? 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Szeretném még egyszer kihívni őket 

garanciális időn belül.  
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Szivek György képviselő: Most arra gondoltam, hogy azt mondtátok, nem 

lehet a traktort arra használni amire lett véve. Attól, hogy a falu rendelkezik 

egy ilyen eszközzel, de az életedet nem tudja megkönnyíteni, akkor az így nem 

jó. Ezt sikerült megoldani? 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Ezt jeleztem és még jegyzőkönyv is készült 

róla. Egyszer volt itt a területi képviselő, aki azt mondta, hogy „jó, jó ez a 

traktor, de nem ide való”.  

Szivek György képviselő: Ezt tudjuk. Arról beszélünk, hogy nem tudsz padkát 

kaszálni, amire ez a gép van. De ezt már többször megbeszéltük, hogy nincs 

megfelelően felszerelve a traktor. Ezt kéne szorgalmazni, hogy ez így nem jó. 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Így van, és ehhez kérném a segítségedet. 

Azt mondod, hogy nem azt kaptuk, amit kértünk. De én nem tudom, hogy mit 

kértünk. Én ezekből a számokból nem tudom, hogy mi lett annak idején kérve. 

Nem tudom, hogy minek kell megfelelnie egy padkavágó adapternek. Hiába 

jön ki az úriember, nekem mondhat bármit. Ezért kell valaki, aki ehhez ért. 

Szivek György képviselő: Segítek, csak el kéne indítani a folyamatot. Arról 

volt szó, hogy megnézitek mi lett kiszámlázva. Szembesíteni kell a 

vállalkozóval, hogy mi lett kérve, mi lett kihozva és mi lett kiszámlázva, és ez 

a gép erre a feladatra nem alkalmas. 

Farkas Krisztina polgármester: Akkor üljünk le, beszéljük meg, írjük össze 

mi a probléma és tegyük meg a bejelentést hivatalos úton. Próbáltuk 

használni, de így is volt két-három hét, amikor elvitték, mert nem működött. 

Ha olyan lenne a hozzá való adapter, amire kértük, akkor nem lenne probléma, 

de nem lehet beállítani.  

Juhász Sándor képviselő: Vannak mezőgazdasági szakemberek a faluban, 

akik ilyennel foglalkoznak. 

Szivek György képviselő: Itt volt a szervizes is. Én voltam ott, amikor Gábor 

szabadságon volt. Bizonyítanunk kell, hogy mire adtuk be az igényt és ő mit 

ajánlott. Ha ez nem felel meg annak, amit kiszámlázott, az az ő felelőssége. 

Jóhiszeműen próbáltuk használni ezt a gépet, de így nem tud működni, ezért 

kérjük, hogy vizsgálják felül ezt az egész ügyletet, hogy megfelelőképpen 

tudjuk használni. 

Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főelőadó: A pályázatíró beadta a 

pályázatot erre a típusú traktorra, padkanyesőre. Ezt pályáztuk meg és ezt is 

vettük meg. Sajnos utóbb kiderült, hogy nekünk ez nem jó. Ahogy a szervizes 

is mondta, ez egy golfpálya szintű terepre való. 
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Szivek György képviselő: Ez nem így van. Aki kérte, az egy műveletre kérte, 

csak a szakember rosszat ajánlott. 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Decemberbe fog lejárni a garancia vagy 50 

üzemóránál. Addig mindenképpen ki kell őket hívni. 

Farkas Krisztina polgármester: Jegyzőkönyveztük az összes hibát, hogy azt 

mellé tudjuk rakni. Még húsz óra sem volt benne az első meghibásodásig.  

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: El szerettem volna érni az 50 órát, de még 

csak 36 óránál tartok. Az 50 órás nagyjavítást még idén megcsináltathatnánk. 

Az összes felmerült hibát jegyzőkönyveztem. A továbblépésben kérem a 

segítséget. 

Kochnyák Sándor képviselő: A temető most hogy áll? 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Haladunk vele, de Mindenszentekig 

mindent meg akarunk csinálni.  

Kochnyák Sándor képviselő: Felajánlanám a segítségemet két-három napot. 

Megyek segítek Nektek. 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Köszönjük szépen. Mindig a főútvonalak a 

lényeg, a többi területet pedig a temetések függvényében, arrafelé kezdjük a 

vágást. 

Juhász Sándor képviselő: Nagyon sok elhanyagolt sír van. 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Úgy veszem észre, hogy kicsit javult a 

sírhelygondozás. Ugyanaz volt, mint a faluban, hogy régen mikor sok 

közmunkás volt megcsináltak mindent, mindenki előtt, de sajnos most nem 

győzzük. Ha szóvá merjük tenni, hogy a hozzátartozónak a dolga a sírhely 

körül rendet tartani, akkor szúrós szemmel néznek. De nem olyan rég az atya 

is kitért a misén erre, hogy ez legyen mindenki feladata. Azóta látványosan 

megmozdultak több helyen is. 

Szivek György képviselő: Mennyire működik a temetők nyitása, zárása, a 

megemelt vállalkozói díj? 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: A vállalkozók részéről volt emiatt negatív 

visszhang, hogy hétvégén jöttek volna.  

Juhász Sándor képviselő: Sok műköves szombat-vasárnap hozza ki a lapokat 

és akkor dolgozik helyben. Egy erős ember szét is törte a nyitvatartási táblát  

a felső kapun. 



16 
 

Farkas Krisztina polgármester: Már lett új rendelve. 

Szivek György képviselő: A hulladékot próbáljátok szelektíven gyűjteni? 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Még nem.  

Szivek György képviselő: A koszorúk külön gyűjtéséről beszélek.  

Radovics Istvánné alpolgármester: Nincs ember, aki szétszedje.  

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Kijelöltünk a műanyagnak is már külön 

helyet, de az is tele volt földdel. Ezt nem lehet felügyelni.  

Szivek György képviselő: Ezzel nagy problémája lesz az önkormányzatnak. 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Mi fönt szelektálunk. Sok idő, nagyon nagy 

munka kiszelektálni, de meg szoktuk csinálni. Szelektívet külön rakjuk, zöld 

hulladékot külön rakjuk. Egyelőre még a száraz falevelet és a nagyobb ágakat, 

kivágott bokrokat elégetjük. Januártól ez meg fog változni. Valamit akkor majd 

kezdeni kell, sőt a falu levelével is. Ki kéne majd jelölni egy zöldhulladék 

lerakót is.  

Szivek György képviselő: A kerítés mellett kéne kitáblázni, hogy oda helyezzék 

a koszorút. Idővel gond lesz a fenyőágakkal, dróttal, mert nem fogunk tudni 

mit csinálni vele. 

Farkas Krisztina polgármester: Az lesz a megoldás, hogy oda lesz téve egy 

konténer és majd fizetünk azért, hogy elvigyék a hulladékot, ha nem tudjuk 

megoldani, hogy szelektíven legyenek gyűjtve. Sajnos nem lesz több 

emberünk, hogy szétszedje a koszorúkat.  

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: Rendben, kitáblázzuk, de mi lesz január 

egytől. 

Farkas Krisztina polgármester: Kérném, hogy ezt munkaértekezleten 

folytassuk. 

Siska Gábor falugondnok, mezőőr: A mezőőri beszámolómat még az 

alábbiakkal egészíteném ki. A játszótér elöregedése, az EON alvállalkozói a 

gallyazások során sok plusz munkát adnak nekünk, leszakadó, lógó kábelek, 

valamint a Széchenyi utcai kanyar útszélesítését parkolóként használják. Ide 

egy megállni tilos táblát kérvényezhetnénk. Ennyit szerettem volna még, a 

többit majd munkaértekezleten.  

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2020. (IX.30.) 

határozata a falugondnok és mezőőr 2019. évi munkájáról szóló 

beszámoló elfogadásáról   

Kesztölc Község Képviselő-testülete a falugondnok és mezőőr 2019. évi 

munkájáról szóló beszámolót elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

6. Napirendi pont 

2020. évi 1-8. havi beszámoló és költségvetés II. módosítása 

Farkas Krisztina polgármester: Az Önkormányzat 2020. évi költségvetésének 

II. módosítását és a rendelet módosítását a pénzügyi bizottság megtárgyalta. 

Szivek György képviselő: A pénzügyi bizottság a költségvetés és a rendelet 

módosítását elfogadásra javasolja. 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következő 

határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2020. (IX.30.) 

határozata Kesztölc Község Önkormányzat 2020. évi 1-8 havi 

költségvetési beszámolójáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az Önkormányzat 2020. évi 1-8 havi 

beszámolóját elfogadta . 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

Az Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 2/2020. (II.13.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

Farkas Krisztina polgármester: A költségvetés módosításával a költségvetési 

rendeletet is módosítani kell. Kérlek Szilvi részletezd, miért került sor a 

rendelet módosítására. 

Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főelőadó: A rendelet módosítására azért 

került sor, mert bértámogatást kaptunk a minimálbér kiegészítésre, valamint 

az óvodai ágazati pótlékra. Egy részét tartalékba tudtuk helyezni, amire 

szükségünk van, mert két vis maior pályázathoz 6 milliós önrészről kell még 

ma döntenünk, valamint a TOP-os vízelvezetős pályázathoz is közel 4 milliós 
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önrészt kell majd biztosítanunk a következő évi költségvetésünkből. Jövőre 

sem lesz gépjárműadó és egyelőre nem tudjuk, hogy mennyi iparűzési adót 

kell majd jövőre visszaadnunk. 

Juhász Sándor képviselő: Ha jól tudom a Kisiskola pályázatból még van, ami 

visszajár. 

Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főelőadó: Ha az bejönne, akkor olyan 8-

9 millió forintunk megmaradna. A közbeszerzési eljárás utóellenőrzés 

jelentéseit a felügyeleti szervezet nem adja ki valamilyen oknál fogva. A 

közbeszerzési eljárást nekünk egy cég végezte. A kifizetési kérelmünk azért ül, 

mert ezt a jelentést az irányító hatóság még nem adta ki. Több, mint egy éve 

lett megkérelmezve. 

Juhász Sándor képviselő: Nem lehet őket valamilyen módon megsürgetni? 

Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főelőadó: Ezt annak a cégnek kell 

intéznie, aki nekünk végezte. Ezt ő kérvényezi meg. Már írtunk nekik újra, 

hogy sürgesse meg, mert addig a kifizetési kérelmünk fel van függesztve. 

Görgetjük magunk előtt a kifizetetlen számlát is. Húsz millió forintunk van 

bent, amiből 11 millió forint a szállítói tartozásunk és 9 millió forinttal az 

önkormányzat szabadon használhatná, mert a többi számla kifizetését 

megelőlegeztük. 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következő 

rendelet-módosítást fogadta el: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 12/2020. (IX.30.) 

rendelete az Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 2/2020. 

(II.13.) önkormányzati rendelet módosításáról  

 

7. Napirendi pont 

Gazdasági Program 2020-2024 

Farkas Krisztina polgármester: Törvényi kötelezettsége a képviselő-

testületnek megalakulását követően gazdasági programot összeállítania, 

amiben a fejlesztési és beruházási elképzeléseinek kell szerepelnie. Az 

elkészült program a képviselőknek írásban kiküldésre került, a pénzügyi 

bizottság véleményezte. 

Szivek György képviselő: A pénzügyi bizottság elfogadásra javasolja. 
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Juhász Sándor képviselő: Nem azt beszéltük, hogy lebontjuk kisebb 

ciklusokra? 

Farkas Krisztina polgármester: Nem. Ezt öt évre kell elfogadni, ez van benne 

a 2011. évi önkormányzati törvényben. Esetünkben már csak négy év. Arról 

volt szó, hogy majd koncepciót fogtok kidolgozni a fontossági sorrendről. 

Kochnyák Sándor képviselő: És majd lehet módosítani akkor? 

Farkas Krisztina polgármester: Igen. A pénzügyi bizottságot megbízzuk, hogy 

ezt a koncepciót állítsa össze, foglalkozzon vele.  

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2020. (IX.30.) 

határozata a 2020-2024 évi Gazdasági Programjáról  

Kesztölc Község Képviselő-testülete a 2020-2024. évre vonatkozó Gazdasági 

Programját elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

8. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Farkas Krisztina polgármester: Július 15-én volt utoljára rendes testületi 

ülés. Az alábbi eseményekről számolok be: 

 Július 16. Duna-Pilis-Gerecse Vidékfejlesztési Egyesület ülése Bajnán 

 Július 21. Egész napos rendőrségi járőrözés a településen 

 Július 27. Adásvételi szerződés aláírása Geleta Ákossal 

 Július 31. Kormányhivatal szemléje a Nyár utcai kisajátítás ügyében 

 Augusztus 2. Temetői urnafal átadó 

 Augusztus 5. Rendkívüli képviselő-testületi ülés 

 Augusztus 7. Szociális tűzifa pályázat beadása, az igényelt 128 m3-ből 

88 m3-t kaptunk 

 Augusztus 8. Talamba ütősegyüttes koncertje 

 Augusztus 17. 6 147 000 Ft támogatás az Óvodai vis maiorra 

 Augusztus 20. Ünnepi szentmise és kenyérszentelő 

 Augusztus 24. Kesztölci Szlovák Önkormányzat közmeghallgatása 

 Augusztus 26. Ady Endre utcai partfal és Klastrompusztai vis maiorok 

bejelentése 

 Augusztus 27. Lencsehegyi beruházók lakossági fóruma 
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 Augusztus 29. Sportnap a Művelődési Házban 

 Szeptember 2. Belügyminisztériumi vis maior felmérés Ady Endre utcai 

partfal és út 

 Szeptember 3. Leendő sportpark helyszíni felmérése. Festőtábor 

kiállítás megnyitója a Művelődési Házban 

 Szeptember 4. Bányásznapi megemlékezés és koszorúzás 

 Szeptember 5. Dorogi bányásznap. Mélyúti Mária kegyhely ünnepi 

újraszentelése 

 Szeptember 9. Magyar Falu Program keretében pályázat benyújtása: 

elhagyott ingatlanok közcélra történő megvásárlása 

 Szeptember 10-12. Pálos kiállítóbusz megérkezése 

 Szeptember 11. Szervezés alatt a járási kormányablak-busz beindítása 

 Szeptember 12. Pálos mise és agapé 

 Szeptember 13. Sic Transit Folk Műhely Trianon 100 koncertje a 

Szabadság téren 

 Szeptember 16. MÁK és Katasztrófavédelem vis maior felmérés. 

Rendkívüli testületi ülés 

 Szeptember 27. Civil kezdeményezésű szüreti felvonulás 

 Szeptember 29. Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság ülése 

 Ezen időszakban 12 pár házasságkötésénél működtem közre. 

Szivek György képviselő: Hogy áll az Óvoda projekt az MNV Zrt-vel? 

Farkas Krisztina polgármester: Továbbküldték Debrecenbe a 

szerződésünket. Ott valakinek az a gondja, hogy ki fogja az értékbecslést 

kifizetni, mert az értékbecslés az MNV Zrt. részéről történt meg. Nem tudjuk, 

hogy Tatabánya és Debrecen ezt hogyan fogja elintézni egymás között. Már ott 

tartottunk, hogy időpontot egyeztettünk, hogy mikor jönnek le ide, az ügyvédet 

mi fizettük volna. Aztán elkerült Debrecenbe és megakadt az ügy. Az ügyintéző 

sem tudja, hogy mikor fogja tudni továbbküldeni az ügyet. 

Szivek Gyögy képviselő: Nem tudjuk valahogy Debrecent megsürgetni? 

Szántó Erika jegyző: Csak az ügyintézővel vagyunk kapcsolatban. 

Szivek György képviselő: Meddig fognak ezen ülni? Harminc nap? 

Farkas Krisztina polgármester: Évek. Az előző engedélyeket azért kellett 

meghosszabbítani, mert lejártak. Az egészet újra kellett engedélyeztetni tavaly 

ősszel. Eltelt egy év és nem tudunk dűlőre jutni 36 m2-en, és nem rajtunk 

múlik. Erre majd lesz egy határozati javaslat az egyebekben, mert az előző 

testület úgy fogadta el, hogy ingyen kérjük, de ebbe az MNV Zrt. nem ment 

bele. Ők megszabtak egy 2.000 Ft körüli négyzetméter árat. Most ezen megy a 

huzavona. 
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Szivek György képviselő: Az ügyintéző elérhető és nem tudja megoldani? 

Farkas Krisztina polgármester: Az ügyintéző nem tud mit mondani, hogy 

mikor fognak a felettesei rábólintani. A tatabányai, pesti kört már megjárta az 

ügy, ott jóváhagyták.  

Szántó Erika jegyző: Valamelyik főnök, akinek jóváhagyási joga van, beteg lett 

és ezért kellett Debrecenbe küldeni, mert a belső eljárási rendjük szerint az 

helyettesíti és ott adták vissza azzal, hogy az értékbecslést az ügyintéző végezte 

és ezzel Ő nem ért egyet. Most az ő eljárási rendjük felülvizsgálata zajlik 

emiatt. 

Farkas Krisztina polgármester: Gyakorlatilag több mint három éve megy ezen 

a pár négyzetméteren a huzavona. 

Szántó Erika jegyző: Én már a legutóbbi testületi ülés előtt írtam neki email-

ben, hogy kérjük, pörögjön a dolog, mert pályázni szeretnénk az Óvodára. 

Szóban azt ígérte, hogy igen, de nem rajta múlik. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Szeptember 28-án voltunk a Kossuth 

rádió műsorában a templommal. 

Kochnyák Sándor képviselő: A Szlovák Önkormányzat három tagjával 

voltunk a Piliscsévi Asszonykórus 50. évfordulóján. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2020. (IX.30.) 

határozata az előző ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló beszámoló 

elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Farkas Krisztina polgármester 

beszámolóját a melléklet szerint elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

Farkas Krisztina polgármester: Itt kéne elfogadnunk a lencsehegyi 

beruházókkal kapcsolatos határozati javaslatot, melyet a pénzügyi bizottság 

is megtárgyalt.  

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 65/2020. (IX.30.) 

határozata Tudományos és Technológiai Parkkal kapcsolatban 
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A Lencsehegyi bányaterületen létrehozni tervezett Kesztölci Tudományos és 

Technológiai Park ismertetett tervezete nem ellentétes a HÉSZ jelenlegi 

szabályaival. 

Mivel a konkrét beruházási tevékenység még pontosan nem ismert, illetve a 

Képviselő-testületnek nincs jogszabályi kötelezettsége a nyilatkozattételre, 

ezért a Képviselő-testület érdemben nem kíván nyilatkozni. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

9. Napirendi pont 

Egyebek: 

9.1 Óvodai ingatlanvásárlás 

Farkas Krisztina polgármester: Az Óvoda területmódosításával kapcsolatos 

határozati javaslatot kiküldtük. Kérem Jegyző asszonyt, hogy ismertesse. 

Szántó Erika jegyző: Előbb már polgármester asszony is beszélt róla, hogy az 

Óvodához kapcsolódóan 2019. március 20-án született egy képviselő-testületi 

határozat, ahol ingyenesen kérte a Magyar Államtól tulajdonába a Képviselő-

testület, de ebbe az MNV Zrt. nem egyezett bele. Ezért kell egy olyan 

határozatot hozni, ami tartalmazza, hogy ez térítés ellenében történik. Ebben 

az ingatlanban tulajdonos egy magánszemély is, tőle is vásárolnánk 36m2-t. A 

tavalyi határozat nem jó, mert ott nem egy adásvételről volt szó. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 66/2020. (IX.30.) 

határozata a kesztölci 1305/3 hrsz.-ú ingatlan Magyar Állam és Kara 

István tulajdonát képező részének megvásárlásáról  

Kesztölc Község Képviselő-testülete telekalakítást követően megvásárolja a 

kesztölci 1305/3 hrsz.-ú ingatlan Magyar Állam tulajdonában lévő 36 m2-nyi 

és Kara István Kesztölc, Malom utca 66. sz. alatti lakos tulajdonában lévő 36 

m2 területet, a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság (MNV Zrt.) által meghatározott áron.  

Megbízza a polgármestert, hogy az MNV Zrt. és Kara István eladókkal az 

adásvételi szerződést kösse meg. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: folyamatos 
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9.2 Magyar Falu Program Járda pályázat 

Farkas Krisztina polgármester: A járdával kapcsolatos kivitelező nevesítését 

a pénzügyi bizottság tegnapi ülésén megtárgyalta. Döntött a kivitelező 

személyéről. Határozat formájában kell megbízni a választott vállalkozást. 

Négy árajánlat érkezett, ezekből a pénzügyi bizottság a legkedvezőbb ajánlatot 

benyújtó vállalkozást bízná meg a kivitelezési munkákkal. Csév-Ép Bt. adta a 

legkedvezőbb ajánlatot, 7.464.251 Ft-tal, a legmagasabb vállalási ár 

10.174.321 Ft volt, a másik két ajánlattevő közel nyolc milliós ajánlatot adott 

be. Kérdezem a képviselő-testületet, hogy egyetért-e a pénzügyi bizottság 

javaslatával, hogy a Csév-Ép Bt-t bízzuk meg a kivitelezési munkákkal? Ez a 

Szent István utca felső része és az Esztergomi utca Petőfi utcáig terjedő 

szakaszának a járdafelújítása. 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással 

a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 67/2020. (IX.30.) 

határozata a Magyar Falu Program keretében megvalósuló Járda 

programra beérkezett árajánlatok elbírálásáról 

Kesztölc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyar Falu 

Program keretében megvalósuló Járda programra beérkezett árajánlatok 

közül a Csév-Ép Kft. árajánlatát fogadja el és bízza meg a kivitelezési munkák 

elvégzésével. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

9.3 Vis maior pályázatok 

Farkas Krisztina polgármester: Említettem a két vis maior pályázatot, a 

pénzügyi bizottság meg is tárgyalta. Ezekről azért kell határozatot hozni, mert 

10% önrészt kell biztosítanunk a következő évi költségvetésben. Az egyik az 

Ady Endre utcai partfal és út helyreállítása, a másik a Klastrompusztai 

murvás utak és útpadka helyreállítása. Az egyik 29.819.600 Ft, a másik 

27.085.290 Ft a helyreállítása, így 2.981.960 Ft és 2.708.529 Ft az önrész 

mértéke, amennyiben támogatást kapunk. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 68/2020. (IX.30.) 

határozata vis maior pályázat benyújtásáról  



24 
 

Kesztölc Község Önkormányzatának Képviselőtestülete ülésén úgy határozott, 

hogy vis maior támogatás címen pályázatot nyújt be a 

Belügyminisztériumhoz. 

A káresemény megnevezése: A hirtelen lezúduló nagy mennyiségű esőzések 
miatt a Klastrompusztára vezető úton az útpadka kimosódott több szakaszon, 
összesen 400 fm hosszon, veszélyeztetve ezzel a közlekedés biztonságát 

A káresemény helye: Kesztölcöt és Klastrompusztát összekötő út 0137/2 
helyrajzi szám. 

A káresemény megnevezése: A hirtelen lezúduló nagy mennyiségű esőzések 
miatt a Kígyó utca zúzottkő burkolata több helyen mélyen kimosódott 300 fm 
szakaszon, veszélyeztetve a közlekedés biztonságát, az ott élők lakóhelyeinek 

megközelítését 

A káresemény helye: Kesztölc-Klastrompuszta, Kígyó utca, 1686, és 0135/1 

helyrajzi számok 

A káresemény megnevezése: A hirtelen lezúduló nagy mennyiségű esőzések 
miatt a Gertrúd utca zúzottkő burkolata több helyen mélyen kimosódott 450 

fm szakaszon, veszélyeztetve a közlekedés biztonságát, az ott élők 
lakóhelyeinek megközelítését 

A káresemény helye: Kesztölc- Klastrompuszta, Gertrúd utca, 1614, és 

0135/1 helyrajzi számok 

 

A káresemény forrásösszetétele: 

Megnevezés 2021. év % 

Saját forrás (biztosítási 

összeg nélkül) 

2 981 960 Ft 10 % 

Biztosító kártérítése 0 Ft  

Egyéb forrás  0 Ft  

Vis maior támogatási 

igény 

26 837 640 Ft 90 % 

Források összesen 29 819 600 Ft 100 % 

A károk helyreállításának (költségvetés alapján) tervezett összköltsége 29 819 

600 Ft, melynek fedezetét az önkormányzat részben tudja biztosítani.  

A testület nyilatkozik arról, hogy a káreseménnyel érintett vagyonelem a 

tulajdonát képezi.  

 A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban az Önkormányzat 

biztosítással nem rendelkezik. 

 Vállalja a károsodott ingatlannak a költséghatékonyság és a 

megvalósíthatóság szempontjaira tekintettel történő helyreállítását. 

 Az önkormányzat más - a tulajdonában lévő - vagyontárggyal a feladatát 

nem tudja ellátni. 
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 A testület a saját forrás összegét a 2021. évi költségvetési rendeletében 

biztosítja, mert a helyreállítás kezdő időpontja várhatóan 2021. 04.01. 

 

A testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 69/2020. (IX.30.) 

határozata vis maior pályázat benyújtásáról  

A Kesztölc Község Önkormányzatának Képviselőtestülete ülésén úgy 

határozott, hogy a vis maior támogatás címen pályázatot nyújt be a 

Belügyminisztériumhoz. 

A káresemény megnevezése: augusztus végén a hirtelen lezúduló nagy 

mennyiségű esőzések miatt kimosódott a terméskő támfal, a kövek 

meglazultak a fal részben kiomlott, lesüllyedt 50 fm hosszon, veszélyeztetve 

ezzel a közlekedés biztonságát. 

A káresemény helye: Kesztölc, Széchenyi István utca alatti, Ady Endre utca 

melletti terméskő támfal, helyrajzi szám: 527.  

A káresemény megnevezése: augusztus végén a hirtelen lezúduló nagy 

mennyiségű esőzések miatt a vegyes burkolatú szórt és makadámút árkosan 

kimosódott 10 fm hosszon, jelenleg a szakasz gépjárművel járhatatlan. Az 

iszapot és a törmeléket az Ady Endre utca 17/a számú ingatlanra mosta be a 

víz. 

A káresemény helye: Kesztölc, Ady Endre utca, helyrajzi szám 437.,  

A káresemény forrásösszetétele: 

Megnevezés 2021. év % 

Saját forrás (biztosítási összeg 

nélkül) 

2 708 529 Ft 10 % 

Biztosító kártérítése 0 Ft  

Egyéb forrás  0 Ft  

Vis maior támogatási igény 24 376 761 Ft 90 % 

Források összesen 27 085 290 Ft 100 % 

 

A károk helyreállításának (költségvetés alapján) tervezett összköltsége 27 085 

290 Ft, melynek fedezetét az önkormányzat részben tudja biztosítani.  
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A testület nyilatkozik arról, hogy a káreseménnyel érintett vagyonelem a 

tulajdonát képezi.  

A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban az Önkormányzat biztosítással 

nem rendelkezik. 

Vállalja a károsodott ingatlannak a költséghatékonyság és a 

megvalósíthatóság szempontjaira tekintettel történő helyreállítását. 

Az önkormányzat más - a tulajdonában lévő - vagyontárggyal a feladatát nem 

tudja ellátni. 

A testület a saját forrás összegét a 2021. évi Költségvetési Rendeletében 

biztosítja, mert a helyreállítás kezdő időpontja várhatóan 2021. 04.01. 

A testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

Farkas Krisztina polgármester – egyéb napirendi pont nem lévén – a nyilvános 

ülést bezárta, a továbbiakban az ülés szociális ügyben zárt ülésen folytatódik. 

Zárt ülésen a Képviselő-testület a 70/2020. (IX.30.) számú határozatában a 

védőnő megbízásával kapcsolatban döntött, valamint a 71-75/2020. (IX.30.) 

számú határozatokban szociális támogatásról döntött. 

 

 

Farkas Krisztina       Szántó Erika  

polgármester            jegyző 


